
Nannestad Jeger og Fiskerforening 

Styremøte 28.11.23. 

Til stede:  Knut Harald Holst-Hansen, Atle Wenger, Ann-Kristin Moen, Hans Olav Røtterud, 

                 Karl Erik Bang, Hanne Røtterud 

Ikke møtt:  Olaug Lyssand Holter 

 

1. Agenda: 

a. Innkalling og agenda.  

i. Godkjent, ingen saker til eventuelt. 

 

2. Gjennomgang av forrige protokoll 

a. Siste protokoll ble gjennomgått og godkjent. 

 

3. Gjennomgang av økonomi/regnskap per oktober 23. 

a. Ann-Kristin hadde forberedt et solid grunnlag for å gå gjennom økonomien i 

foreningen så lang, både på foreningsnivå og per avdeling. 

b. Gjennomgangen viste at det er en del forskyvninger ift hvor kostnader og inntekter 

er ført ift budsjettet. Hvert utvalg går gjennom sine respektive regnskap og melder 

evt endringer tilbake til Ann-Kristin. 

c. Ann-Kristin sjekker med regnskapsfører om vipps-kontoene er ført på rett avdeling. 

d. På inntektssiden mangler vi RFA-penger, mva-refusjon og fra Vannverket. 

e. På kostnadssiden mangler vi kostnader ifm ekstern regnskapsfører. 

 

4. Status utvalg 

a. Ikke noe nytt å melde bortsett fra at simulatorskytingen har startet opp med 

varierende deltagelse.  

 

5. Eventuelt 

a. Styremøter 2024 

i. Neste styremøte blir 6. februar kl 1800 i klubbhuset. Da er forhåpentligvis 

årsregnskapet klart for gjennomgang/godkjenning. Tanken er at 

årsmeldingen og styreinnkallingen kan legges ut i god tid før årsmøtet. 

b. Årsmøte 2024 

i. Styret håper å kunne gjennomføre årsmøte den 19. mars kl 1900 i 

klubbhuset. 

c. Styreleder vil kontakte leder av valgkomiteen for sonderinger rundt valg av styre og 

komitemedlemmer på årsmøtet. 


